
Z á p i s   č . 5 / 2 0 0 9
       z jednání výboru OPT  TJ  KOTVA  Braník dne:  4.5.2009

Přítomni: Paulus,  Svatý, Svobodová,  Pešata, Martinů, Vojta, Havelka,
                            Třešňák, Voborská, Kvardová

Omluveni:  Kroupa, Pokorná

28/09  Kontrola zápisu ze schůze výboru OPT č.4/2009: bez připomínek

28/09  Pešata seznámil výbor OPT se zápisy z jednání VTJ č. 8 – 11/2009 a se současnou
           aktuální situací TJ KOTVA Braník.

           29/09   Vojta informoval o akci „Pochod Prahou“, kterou OPT KOTVA organizoval v rámci
                       KČT. Akce proběhla úspěšně a přínos do pokladny TJ (OPT) je cca 2.000,--Kč.
                       Vojta podal zprávu o uskutečněném vlakovém výletu naVavřinecký potok“. Akce
                       proběhla úspěšně
                       Martinů zhodnotil úspěšný autobusový výlet „Údolím Dolního Mastníku“.

           Vzhledem k tomu, že přihlášená účastnice p. Podracká Anna se odhlásila večer
           před odjezdem (konkrétně v 19,30 hod) – rozhodl výbor OPT na základě „Pravidel
           pro účast na zájezdech OPT  TJ  Kotva“ o úhradě 130,-Kč (cena zájezdu).
           Žádáme ekonomku TJ o vystavení a zaslání složenky této člence OPT.

30/09  Připravované akce OPT dle plánu– stav připravenosti:
- vlakový výlet – 9.5.09 „Kokořínsko – Máchova cesta“ – ved.Havelka,Paulus
      zajištěno

                        -    vlakový výlet – 16.5.09  „Holoubkov“ ved. Šťastný – připraven

- autobus 23-24.5.09  „Lužnice po vodě i pěšky“- ved. Vojta, Pešata,
standartní každoroční akce společně s OVT – zajištěno,zájezd obsazen
cena zájezdu: pro členy TJ 300,-Kč, pro hosty 450,- Kč

          31/09    Každoroční autobusový zájezd s OVT „ Lenora“  je vážně ohrožen, protože
                       NP Šumava zavedl nová pravidla pro splutí úseku Soumarský most-Pěkná. Vyžaduje
                       se individuální registrace, poplatek za splutí za osobu a limit vodního stavu 50 cm,
                       který zde v tomto období prakticky nikdy není. Navíc nám byla odmítnuta hromadná
                       registrace s tím, že je nutno se registrovat individuálně. V praxi to znamená, že by se
                       muselo individuálně zaregistrovat cca 40 lidí, zaplatit poplatek a pak by zájezd
                       mohl vyjet, což se zatím jeví nereálně.

 32/09   Výbor OPT připravuje návrh plánu činnosti – „Podzim 2009“
           Schváleny byly  termíny a dislokace autobusových i vlakových zájezdů. Na příští

                       schůzi bude plán činnosti dokončen.

 33/09   Vánoční „Tajný“ výlet opět zajistí Pokorná.

Příští schůze 1.6.2009 od 17,30 hod.

     Zapsala: Kvardová                                                                Schválil: Pešata
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